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Abstract (en)
[origin: US4680036A] Disclosed is a method for the operation of an electrostatic precipitator so as to provide a pure gas having a predetermined
dust content with a minimum consumption of energy. Characteristics for the operation with an unpulsed voltage are recorded for different dust
resistivities. Each characteristic has then associated with it that k value with which a pure gas having a predetermined dust can be achieved with a
minimum energy consumption. During operation, the actual characteristic is compared with the recorded characteristics and that k value is selected
which is associated with the recorded characteristic which coincides with the actual characteristic or is next below the actual characteristic. The
actual characteristic is determined in predetermined intervals, the duration of which is determined in dependence on the speed with which the
operating conditions may be expected to change.

Abstract (de)
Für das Betreiben eines Elektrofilters mit kleinstmöglichem Energieaufwand bei vorgegebenem Reingasstaubgehalt wird die Regelung der
Betriebsspannung mittels Semipulsen vorgeschlagen. Dabei wird zunächst ein Kennlinienfeld für ungepulste Spannung bei verschiedenen
Staubwiderständen aufgenommen. Danach wird jeder Kennlinie ein k-Wert zugeordnet, mit dem ein vorgegebener Reingasstaubgehalt bei
geringstmöglichem Energieaufwand erreicht werden kann. Im Betrieb wird dann die aktuelle Kennlinie mit dem Kennlinienfeld verglichen und jeweils
der k-Wert eingestellt, der zu der Kennlinie des Feldes führt, die mit der aktuellen Kennlinie zusammenfällt bzw. als nächste unterhalb der aktuellen
Kennlinie liegt. Die Aufnahme der aktuellen Kennlinie erfolgt in vorgegebenen Intervallen, deren Dauer nach der Geschwindigkeit festgelegt werden,
mit der sich die Betriebszustände ändern können.
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